
 

 

Schriftelijke vragen 
ex Artikel 39 Reglement van Orde gemeenteraad Voorschoten 
 

 

Datum 23 april 2024 Datum verzending 25 april 2024 
Nummer vraag 355 Behandelaar M. Blok 
Ons zaaknummer Z/24/085628/393474 Portefeuillehouder Wethouder Schokker 
  Bijlage - 
    
Onderwerp:  Beantwoording schriftelijke vragen 355 Overspanning (tent) Jeu de boules club 

DSP Voorschoten  

 

 

 

Geachte Raad, 

Door de Voorschoten Lokaal-fractie zijn op 10 april 2024 vragen gesteld met betrekking het 

verzoek van de jeu de boules club DSP Voorschoten om tijdens de wintermaanden een tent over 

een aantal petanque-banen te plaatsen.  

De beantwoording van deze vragen treft u hieronder aan. 

Sinds september 2023 is de jeu de boules club (DSP Voorschoten) bezig met het aanvragen van 

een tent om overdekt in de wintermaanden gebruik te kunnen blijven maken van drie jeu de 

boules banen aan de Schimmelpenninck van de Oyelaan naast buurthuis de Boschbloem.  

Er wordt niet gevraagd aan de gemeente om geld maar alleen om toestemming van de 

gemeente om deze banen overdekt te kunnen maken zodat ouderen in de winter maanden 

gewoon hun spel kunnen spelen. De brief heeft het nummer Z/23/079969 gekregen. Op 5 

december is er een nieuw contact formulier ingestuurd en deze heeft nummer 000000022fe3.  

Tot op heden heeft de gemeente nog niet gereageerd op het verzoek. 

Vraag  

Wanneer gaat de gemeente Voorschoten een reactie geven op het verzoek van de jeu de boules 

club?   

Antwoord  

De vraag naar de mogelijkheid om tijdens de wintermaanden een tent over een aantal 

petanque-banen te plaatsen, is in eerste instantie bij het cluster APV-vergunningen terecht 

gekomen. Echter voor het plaatsen van een tent is geen APV-vergunning vereist maar een 

omgevingsvergunning. Daarom is geadviseerd om het plan als vooroverleg in te dienen via het 



 

 

Omgevingsloket. Dat is helaas niet gedaan waardoor onderzoek naar de mogelijkheden toen 

ook niet is gestart. 

Naar aanleiding van de brandbrief van 5 februari namens de vereniging, is er telefonisch contact 

geweest. Daarin is afgesproken dat de mogelijkheden voor een tent op de jeu de boules banen 

alsnog onderzocht zal worden en dat de vereniging daarover voor de zomer geïnformeerd 

wordt.  

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders, 

 

 

 

 

 

E.A. van Wattingen, drs. N. Stemerdink, 
gemeentesecretaris burgemeester 

 

Deze brief is digitaal vastgesteld. Hierdoor staat er geen fysieke handtekening in de brief. 


